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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg, 16. mars 2021  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Torill Jørgensen, Per Steinar Jakobsen, Tor Åge Tømmervik, Maria 

Knapstad og Arne Langset 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen. Foreslår at sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

tas til slutt og at Knut Nilsen også tiltrer møtet i den forbindelse.  

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

Knut Nilsen tiltrer møtet. 

Både videre prosess og muligheter som ligger i tiltaket diskuteres. Områdeutvalget er 

samstemte om at det er en forutsetning at virksomheten må drives økonomisk forsvarlig og 

uten å basere seg på dugnad. 

Områdeutvalget vedtar at prosessgruppen bestående av Arne Langset, Knut Nilsen og Tor 

Åge Tømmervik gis mandat til å forberede og gjennomføre forhandlinger med kommunen 

når dette er avklart med lag og foreninger på Tjøtta. 

Det planlegges et møte med ledere for Lag og foreninger på Tjøtta 22. mars kl 1800. Dette 

som erstatning for Folkemøtet som utgikk. 

Ansvar: Prosessgruppen 

 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien 

Helge Johansen orienterer om status: Anmodning til fylket om at det skiltes for skolevei er 

fremsendt. Svar ikke mottatt. 

Det fremmes også forslag om at det skiltes for skolevei på Offersøya ifm busstopp. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Tor Åge Tømmervik orienterer: Brev sendt til grunneiere. Grunneiere er positive til at 

områdeutvalget undersøker om det finnes midler til kartlegging og eventuell opprensking av 

vannet. Neste steg er henvendelse til Statsforvalteren og Miljødirektoratet.  

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 04/21 Nye bord til gapahuken på Tjøtta 

Tor Åge Tømmervik har skaffet materialer og sett på løsning. Arbeidet har ikke startet. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik. 

 

- Sak 05/21 Områdeutvalget som høringsinstans for kommunale planer 

Helge Johansen har informert kommunen om at Områdeutvalget skal være høringsinstans 

for saker i området. 

Saken lukkes. 
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3. Nye saker: 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Helge Johansen orienterer om epost mottatt fra Helgeland friluftsråd. De ønsker innspill og 

et møte med Områdeutvalget angående turstier i området. Bakgrunnen for deres 

henvendelse er at: 

 

Miljødirektoratet har bedt alle landets kommuner om å utarbeide en plan for friluftslivets 

ferdselsårer i egen kommune, og Alstahaug kommune er nå sammen med Helgeland 

friluftsråd i gang med dette arbeidet for Alstahaug kommune.Plan for friluftslivets 

ferdselsårer er et virkemiddel for å identifisere, ivareta og utvikle stier, turveier, løyper og 

leder som er viktige for vår utøvelse av friluftsliv.[…]Områdeutvalget Tjøtta/Offersøy har 

tidligere gitt tilbakemelding til kommunen om stier, turveier og turmål i nærområdet som 

dere anser som viktige/mye brukt.For å komme videre nå er det ønskelig at områdeutvalget 

gjør en vurdering av de vedlagte filene som i hovedsak er en systematisering av innhentet 

informasjon […] 

 

Innspill koordinerer med idrettslaget og saken forberedes til neste møte. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 07/21 Historielaget søker om økonomisk støtte til historisk skilt. 

Historielaget søker om økonomisk støtte til å etablere et historisk skilt i Kongeparken. Det 

blir diskutert hvorvidt et informasjonsskilt bør inngå i en grafisk helhet og eventuelt om 

informasjon på skiltet knyttes via QR-kode til nettsted som kan oppdateres. 

Det må undersøkes hva som ligger i prosjektet. 

Ansvar: Helge Johansen.  

 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Helge Johansen vil minne kommunen om kontainer til hageavfall. 

- Skolebussen har ved flere anledninger gått før fastsatt rutetid (i retning Tjøtta). Det har blitt 

meldt ifra om dette. Vi avventer og ser om det blir bedring før eventuelt områdeutvalget tar 

saken. 

- Det diskuteres mulighet for tilflytterprosjekt via «Placement». Dette er et selskap som 

rekrutterer arbeidskraft og bidrar i tilflytterprosjekter via nettverk i Nederland og Belgia. Odd 

B Olsen har god erfaring med selskapet. Det diskuteres også hvilke hus som står tomme og 

viktigheten av at eierne selger til nye fastboende og ikke som fritidshus, samt viktigheten av 

SFO og barnehage på Tjøtta. Det foreslås å inkludere Søviksamfunnet mer i aktivitet på 

Tjøtta. 

 

 

5. Neste møte: 

6. april kl. 1800. 

 

Referent Tor Åge Tømmervik 


